
Från	Skövdepartiet	
	
Hur har ditt parti bidragit till att vår del av 
kommunen kan utvecklas? 
 
-Skövdepartiet är ett nybildat parti som ännu ej är 
ett år gammalt.  

   
-Bland annat önskar vi allokera mer resurser på 
skola, omsorg och socialtjänst. Men mindre till 
central administration än den styrande 
majoritetens budget. Vi vill behålla våra mindre 
skolor. 
 
-Våra företrädare har i några fall varit aktiva 
tidigare i olika roller. Jag som skriver har varit 
ordförande för Skövdes tekniska nämnd, 
servicenämnden, till exempel. Men var då aktiv för 
ett annat parti. En sak vi gjorde där och då var att 
besluta om kommunalt VA till Truvet. 
 
Hur bidrar ni till detta framöver? 
- Vi kommer fortsätta verka för att genomföra vårt 
partiprogram och som du ser av bifogat svar på 
Översikstplanen är vi måna om alla våra 
yttertätorters möjlighet att utvecklas, liksom 
dessas omland. Vi vill att man ska kunna bygga 
och bo även utanför detaljplan i kulturlandskapet / 
jordbrukslandskapet. 
 
Vi känner oss osäkra på vad ditt parti har drivit 
för frågor som gynnar landsbygden och de 
mindre tätorterna inom Skövde kommun och 
gärna specifikt vad ni gjort för Väringsbygden. 
 
- Som parti har vi precis börjat och är därtill i 
opposition. Jag rekommenderar de två dokument 
jag länkat till för att se vad för förslag vi lagt och 
vad vi vill framåt. 
 
-Rent generellt vill vi att mer av tillväxten ska ske 
på landsbygd och i /runt våra yttertätorter och 
mindre genom förtätning/ stadsdelsomvandling än 
de som styr i majoriteten idag. 
… konkret vad ni drivit för frågor, röstat för 
eller emot 
 
- Vi har lagt andra förslag om ÖP i den 
remissrunda som varit nu i år där det om vårt 
förslag vinner gehör det ska bli lättare att bygga 
och bo i våra yttertätorter inklusive i Väring och 
dess omgivande jordbrukslandskap. 
 
-Vi har lagt ett budgetförslag i november som 
innebär att våra mindre skolor kan behållas. 
 
Kommer att driva framöver? Hänvisa gärna till 
beslut 
Områden som ofta dyker upp när vi talar med 
medborgarna här listas nedan. Vi önskar 
särskilt era svar kring dem. 
• Tomter att bygga på i tätorten och på 
landsbygden. Det är stor brist på tomter. 

- Ja, se ovan. 
 
• Skola och barnomsorg samt fritidsgård. 
- Vi vill se skola och barnomsorg i Väring. Fråga 
om fritidsgård har vi dock inte diskuterat. 
 
• Kommunikationer, t ex busstidtabeller och 
antal turer, särskilt på helger. 
GC-vägar och kollektivtrafikförsörjning är viktigt. 
 
- Jag som skriver har upprepat framfört att på de 
tider det inte går buss (helger) att man då ska 
kunna använda anropsstyrd trafik istället (Taxi). 
 
• IT-strategi – finns mål även för områden 
utanför Skövde tätort? Vilka? 
-Jag som skriver har varit ordförande för den 
nämnd som ansvarar för Skövde stadsnät. I den 
rollen prioriterade vi utbyggnad på landsbygd och 
i yttertätorter i första hand. Centralorten sist. Den 
prioriteringen består. Vi sätter landsbygdens 
utveckling av kommunikationsteknologi före 
stadskärnans. 
 
I detta vill vi se ännu bättre tillförlitlighet. Till 
exempel avbrottsfri el i optifibernätets noder. 
 
• Säkrare cykelvägar, saknas helt i stora 
områden. 
- Ja.  
• Framtidsplaner i och med kommande 
etableringar i Locketorp och Mariestad. 
- Det bör finnas god planberedskap att utöka 
Väring vid en ev etablering i Locketorp men vi tror 
även att Mariestad-etableringen i sig självt gör 
orten mer attraktiv att bo på. 
 
• Andra frågor ni drivit på eller ska driva på i 
denna riktning? 
Hur agerar ni för att stödja landsbygden och 
Väring i era ställningstaganden om ÖP2040? 
 
- Se i vårt remissvar angående yttertätorter. .pdf 
Bilaga. 
 
Vi kommer att delge era svar på vårt möte 20 
mars samt sprida till väljarna i vårt område. 
Namnge gärna någon person med 
kontaktuppgifter, inom ert parti, som vi kan ha 
kontakt med i vårt arbete kring handlingsplan för 
Väring framöver. 
 
Ni kan kontakta mig. Mvh 
 
Torbjörn Bergman 
telnummer 
	
De	skickade	även	med	sitt	budgetförslag.	
	
	


